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Onderwerp Sanering Asbestdaken

Betreft het een raadsvoorstet/raadsmededeting

in de cyctus?

Nee

Beteidsterrein Duurzaamheid

Portefeuittehouder Wethouder Koenraad

Schriftelijke vraag

Het Rijk heeft het voornemen om asbestdaken vanaf 2024 te verbieden. De maatregel moet
gezondheids- en milieuproblemen door asbest voorkomen. Daken kunnen door de jaren heen

aangetast worden door weer en wind waardoor asbestvezels kunnen vrijkomen: sanering is op enig

moment noodzakelijk.

De realisatie van de sanering voor 2024 betekent voor alle betrokken partijen een enorme opgave,

zowel in de tijd als financieel. Het verbo d in 2O24 betekent voor gemeenten op termijn ook een grote

en kostbare handhavingsopgave. De Vereniging Nederlandse Gemeenten (VNG) heeft onlangs
gemeenten opgeroepen in te zetten op een versnellingsaanpak voor asbestdakensanering, en

daarmee tevens de handhavingsopgave vanaf 2024 te verkleinen. De PvdA onderschrijft deze oproep.
De sanering van asbestdaken biedt ook mogelijkheden om andere verduurzamingsmaatregelen te
nemen. ln het bestuursakkoord is ook opgenomen dat de mogelijkheden voor een collectieve
asbestsanering wordt onderzocht en of die te koppelen is aan bijvoorbeeld de aanleg van

zonnepanelen.

Gelet hierop heeft de PvdA fractie de volgende vragen:

L. Onderschrijft u de oproep van de VNG om in te zetten op een versnellingsaanpak voor
asbestda kensanering?

2. Zo ja, welke maatregelen gaat u nemen om te komen tot een sanering van asbestdaken als

het gaat om o.a.:

a. lnformatie, communicatie en instrumentarium;
b. lnventarisering 0-situatie voor asbestdaken: hoeveel panden en aantal m2

asbestdaken zijn er?

c. ln kaart brengen van relevante partners bij de opgave;

d. ln kaart brengen kansen voor koppelopgaven in onze gemeente (o.a,

duurzaa mheidsmaatregelen, vrijkomende agrarische bebouwing);
e. Vrijmaken van budget en verbinding met milieustraat (wel/niet gratis storten van

asbest).

Alvast dank voor uw antwoorden,

MichaelYap, PvdA



Wij beantwoorden uw vragen ats votgt.

7. De gemeente is op de hoogte van de oproep van de VNG voor een versnellingsaanpak
asbestsanering van daken en van de versnellingsinitiatieven die in Nederland genomen

worden die via het digitaal platform van het programmabureau beschikbaar zijn. Voordat de
gemeente een versnellingsaanpak zal voorstellen zullen we inventariseren wat daarvoor
nodig is.

2. De maatregelen die u o.a. noemt zullen zeker aangepakt moeten worden.
a. We zullen zoveel mogelijk gebruik maken van de communicatietools die het ministerie

inmiddels ontwikkeld heeft
b. lnventarisatie is noodzakelijk voor monitoring en handhaving
c. De relevante partners zijn noodzakelijk voor de efficiënte en effectieve samenwerking;
d. Ook koppelopgaven zien we zeker;
e. Bij de uitvoering zijn regels van verantwoording bij zelfuerwijdering uiteraard belangrijk

maar dat is nu ook.

Hoogachtend,
Burgemeester en
Namens dezen,

Klaar Koenraad
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